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内容概要

　　《高职高专“十一五”规划教材：新编实用英语综合教程（第1册）（学生用书）》的参编者都
是经验丰富的英语教学一线骨干教师，其中80％为在职在教的系主任或公共英语教研室主任。
多年的一线教学实践积累使他们最了解高职高专英语教学现状，从而能够对症下药，按照学生实际情
况和培养目标来选择和编写教学材料。
为了激发学生们的学习兴趣，教材所有材料都选自最新的报纸、杂志、网络文章，文章可读性强，饶
有趣味，形式活泼，内容充分体现了时代特征，是真正的“活”英语；由于高职高专学生入学时的英
语基础较薄弱，注重与中学英语知识的衔接；充分考虑了高职高专学生参加英语等级考试（高等学校
英语应用能力考试）的客观需要，结合教育部颁发的《高等学校英语应用能力考试大纲和样题》，设
计了多种题型，帮助学生掌握英语基础知识和基本技能。
　　《高职高专“十一五”规划教材：新编实用英语综合教程（第1册）（学生用书）》打破现行教
材的听、说、读、写、译分册著述的形式，为了强调其实战性和学生的使用性，我们将各部分的能力
学习和训练按照AB级考试要求以及考试分值比例设计了相应的模块。
在听说训练方面注重学生日常交流能力的培养，精读和泛读的内容围绕一个主题训练学生的综合技能
，在写作部分则注重语法、写作、翻译、日常应用文的练习等，使听、说、读、写及英语综合运用能
力得以同步提高。
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书籍目录

Unit 1 Say Hi to PeoplePart Ⅰ Listening ComprehensionPart Ⅱ Speaking DevelopinentA. Are You Mr. Smith
from the Untied States?B. Greeting next Door NeighborPart Ⅲ Reading ComprehensionA. Greeting PeopleB.
SmilingPart Ⅳ Writing Work系动词be做谓语Unit 2 Introduce OneselfPart Ⅰ Listening ComprehensionPart Ⅱ
Speaking DevelopmentA. Excuse Me, Have We Met Before?B. I am LynnPart Ⅲ Reading ComprehensionA.
Shaking HandsB. A Research CenterPart Ⅳ Writing Work系动词be在疑问句中的位置Unit 3 Introducing
OthersPart Ⅰ Listening ComprehensionPart Ⅱ Speaking DevelopmentA. May I Introduce Thomas Green?B. This
is Kong, Our New ComerPart Ⅲ Reading ComprehensionA. Different GreetingsB. Friends and RelativesPart Ⅳ
Writing Work实义动词haveUnit 4 Giving InformationPart Ⅰ Listening ComprehensionPart Ⅱ Speaking
DevelopmentA. May I See the Manager?B. That is a Good IdeaPart Ⅲ Reading ComprehensionA. Casual PartiesB.
Wayne GretzkyPart Ⅳ Writing Work实义动词do的用法Unit 5 Giving Telephone CallsPart Ⅰ Listening
ComprehensionPart Ⅱ Speaking DevelopmentA. Will You Come?B. When Will He Be Back?Part Ⅲ Reading
ComprehensionA. Telephone in the USAB. To Avoid TelephonePart Ⅳ Writing Work现在进行时Unit 6
Making AppointmentPart Ⅰ Listening ComprehensionPart Ⅱ Speaking DevelopmentA. Make an
AppointmentB. I'd Like to Make an Appointment to See Dr. FoxPart Ⅲ Reading ComprehensionA. Secretary's
WorkB. An Appointment LetterPart Ⅳ Writing WorkThere be句型Unit 7 Would You Take a MessagePart Ⅰ
Listening ComprehensionPart Ⅱ Speaking DevelopmentA. Would You Take a Message?B. Could You Fax It to
Me?Part Ⅲ Reading ComprehensionA. I Am Doing a Part-Time JobB. Working in USA and CanadaPart Ⅳ
Writing Work祈使句和双宾语结构Model Test 1Unit 8 Making reservationPart Ⅰ Listening
ComprehensionPart Ⅱ Speaking DevelopmentA. Booking Air TicketsB. Booking RoomPart Ⅲ Reading
ComprehensionA. Zhang Loves TravelingB. My JobPart Ⅳ Writing Work情态动词Unit 9 Planning travelingPart 
Ⅰ Listening ComprehensionPart Ⅱ Speaking DevelopmentA. I Want to TravelB. What are You Doing This
Summer?Part Ⅲ Reading ComprehensionA. Travel in BrazilB. Traveling AbroadPart Ⅳ Writing Work冠词Unit
10 Waiting at the airportPart Ⅰ Listening ComprehensionPart Ⅱ Speaking DevelopmentA. We Made ItB. Can I
See Your Passport, Please?Part Ⅲ Reading ComprehensionA. 2004—Safest Year for Air TravelB. Air Traveling in
ChinaPart Ⅳ Writing Work名词的数Unit 11 Traveling by trainPart Ⅰ Listening ComprehensionPart Ⅱ
Speaking DevelopmentA. Let' s Take TrainB. I Really Like Traveling by TrainPart Ⅳ Reading ComprehensionA.
Train Travel in the U. S. A.B. Train from London to ScotlandPart Ⅳ Writing Work人称代词Unit 12 Talk about
Tour SchedulePart Ⅰ Listening ComprehensionPart Ⅱ Speaking DevelopmentA. What shall We Do
Tomorrow?B. What is Your Plan?Part Ⅲ Reading ComprehensionA. Xi' an China International Travel Service
ItineraryB. Wonders of Yangtze RiverPart Ⅳ Writing Work人称代词的所有格Unit 13 Do some ShoppingPart 
Ⅰ Listening ComprehensionPart Ⅱ Speaking DevelopmentA. Where Can I Buy Books?B. May I Help You?Part 
Ⅲ Reading ComprehensionA. American SalesB. American StoresPart Ⅳ Writing Work序数词Unit 14 What Can
I Do For You?Part Ⅰ Listening ComprehensionPart Ⅱ Speaking DevelopmentA. Looking at These Two
WatchesB. I am Just Looking AroundPart Ⅲ Reading ComprehensionA. Customer ComplaintsB. Christmas
ShoppingPart Ⅳ Writing WorkUnit 15 Save Your Money While BuyingPart Ⅰ Listening ComprehensionPart Ⅱ
Speaking DevelopmentA. There is None in StockB. It Simply Does not WorkPart Ⅲ Reading ComprehensionA.
Bargaining TipsB. Credit Cards and ATMsPart Ⅳ Writing WorkModel Test 2Vocabulary
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